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رودکی: حق جودوکاران صرف خرید موبایل شد

شانس زیاد ایران برای صعود به گروه ۲ دیویس کاپ 

فدراسیونی که هشت ماه بدون رئیس است  ؛

کاراته ایران برای المپیکی شدن آماده است؟

بی تفاوتی نسبت به تخلف قانونی در فدراسیون اسکی ؛

مخفیکاریپشتبرفها

وزیر ورزش و جوانان گفت: تکواندو از امیدهای 
ما در المپیک ریو است و ما امیدوار هستیم روند 
موفقیت این تیم در المپیک هم ادامه داشته باشد.

که  کشورمان  مردان  تکواندوی  ملی  تیم 
ریو 2016 می  المپیک  بازیهای  در  مهیای حضور 
شود، تمرینات خود را در مرکز جهانی فدراسیون 
سرمربی  بعنوان  مقانلو  بیژن  نظر  زیر  تکواندو، 
مربی  بعنوان  یوسفی  مهرداد  و  باک  بی  مهدی  و 
دکتر  )شنبه(،  دیروز  صبح  می کند،  پیگیری 
»محمود گودرزی« وزیر ورزش و جوانان با حضور 
تمرینات  از  تکواندو  فدراسیون  جهانی  مرکز  در 
ادامه  در  آورد.وی  بعمل  بازدید  تیم ملی کشورمان 
المپیکی  بانوی  تنها  علیزاده،  کیمیا  اردوی  به 
تمرینات  علیزاده  زد.  سر  هم  کشورمان  تکواندوی 
خود را زیر نظر مهرو کمرانی دنبال می کند.گفتنی 
کیمیا  توسط  ایران  تکواندوی  ملی  تیم  است؛ 
علیزاده در وزن 57- کیلوگرم، فرزان عاشورزاده در 
وزن 58- کیلوگرم، مهدی خدابخشی در وزن 80- 
کیلوگرم   +80 وزن  در  مردانی  سجاد  و  کیلوگرم 
شده   2016 ریو  المپیک  سهمیه  کسب  به  موفق 
است.وزیر ورزش و جوانان پس از بازدید از اردوی 
تیم ملی تکواندو اظهار داشت: ما باید به طور مرتب 

به اردوهای تیم های المپیکی سر بزنیم و از وضعیت 
بشویم.  مطلع  قهرمانان  روانی  و  آمادگی جسمانی 
امروز نیز از اردوی تیم ملی تکواندو بازدید کردیم 
که تمرینات این تیم اختصاص به آمادگی جسمانی 
مربیان  با  که  صحبتی  در  داد:  ادامه  داشت.وی 
تیم ملی داشتیم از نحوه تمرینات سوالاتی پرسیدیم 
به کار  به خوبی نسبت  بود که مربیان  و مشخص 

یاداور  ما  به  را  خوبی  نکات  و  هستند  مطلع  خود 
شدند.وزیر ورزش و جوانان با تمجید از عملکرد تیم 
ملی تکواندو، عنوان کرد: تکواندوکاران ما در سالیان 
اخیر شایستگی خود را نشان دادند و نتایج در خور 
توجهی را کسب کردند. تکواندو از امیدهای ما در 
المپیک ریو است و ما امیدوار هستیم روند موفقیت 
این تیم در المپیک نیز ادامه داشته باشد.گودرزی 

در پاسخ به این سوال که باتوجه به افزایش سهمیه 
تکواندوی ایران چقدر امیدوار است تعداد مدال های 
کاروان ایران در المپیک افزایش داشته باشد، گفت: 
بین تعداد کسب سهمیه و  رابطه مستقیمی  طبعا 
از  عموما  ما  تکواندوکاران  دارد.  وجود  مدال آوری 
نفرات برتر رنکینگ المپیک خود و قهرمان جهان 
هستند و اگر اتفاق غیرمترقبه ای رخ ندهد این تیم 

جزو تیم های موفق ما در المپیک ریو خواهد بود.
بانوی  تنها  تمرینات  از  ادامه  در  گودرزی 
المپیکی تکواندو بازدید کرد تا از وضعیت تمرینی 
کیمیا علیزاده مطلع شود.وزیر ورزش و جوانان در 
صحبت با مهرو کمرانی، سرمربی تیم ملی تکواندوی 
این روزهای کیمیا علیزاده  از وضعیت  ابتدا  بانوان 
خصوص  در  کمرانی  از  سپس  و  کرد  جو  و  پرس 
مردان سوال  تکواندوی  تیم ملی  مربیان  از  مشاوره 
به سوال وزیر ورزش عنوان  پاسخ  کرد.کمرانی در 
کرد: مربیان تیم ملی مردان تا امروز حمایت خوبی 
را از ما داشته اند و حتی در تورنمنت یونان از لحاظ 
روحی و روانی کمک بسیاری برای علیزاده بودند. 
از  باتجربه تر  بسیار  مردان  مربیان  دارم  قبول  من 
از  باشد  نیاز  هرجا  المپیک  تا  قطعا  و  هستند  من 

کمک های آنان استفاده خواهم کرد.

اینکه  بیان  با  جودو  ملی  تیم های  مدیر 
تمرین  حال  در  خوبی  به  المپیکی  جودوکاران 
را  المپیک  در  مدال  کسب  شانس  و  هستند 
جانب  از  دارد  وجود  هم  ایرادی  اگر  گفت:  دارند، 
آخرین  درباره  رودکی  است.محمدرضا  مسئولان 
حال  در  که  ایران  المپیکی  جودوکار  سه  وضعیت 
حاضر در اردوی چناران به سر می برند اظهار کرد: 
من به همراه تیم به این اردو نرفتم اما در جریان 
شکر  را  خدا  هستم  المپیکی  جودوکاران  وضعیت 
لحاظ  به  توانستیم  آنجا که  تا  و  نیست  بد  شرایط 
حمایت های مالی و حضور در تورنمنت های خارجی 
البته کشورهای دیگر دائما  از تیم حمایت کردیم. 
از هر  در تورنمنت های مختلف شرکت می کنند و 
اما  می روند  دیگر  تورنمنت  به  مستقیم  تورنمنت 
زمان  هفته  دو  و  بیاییم  ایران  به  بودیم  مجبور  ما 
صرف کنیم تا بتوانیم برای حضور در یک تورنمنت 
در  حضور  افزود:  ملی  تیم های  بگیریم.مدیر  ویزا 

تورنمنت های و اردوهای مشترک کشورهای ترکیه 
و  تجربه  افزایش  در  بسیار مهمی  نقش  بلاروس  و 
آمادگی سه المپیکی ما داشت در حال حاضر نیز 
و  اسپانیا هستیم  اردوی  برای  ویزا  دریافت  منتظر 
در  شود،  مهیا  نیز  اردو  این  در  شرایط حضور  اگر 
یک تورنمنت بسیار مهم دیگر شرکت خواهیم کرد. 
در اسپانیا تمام کشورهای قدرتمند دنیا مانند کره 
و ژاپن نیز حضور دارند و تمرین جودوکاران ما با 
نفرات شاخص جودوی دنیا قطعا نقش بسیار مهمی 
در کسب نتایج آن ها در المپیک خواهد داشت.وی 
تمامی  مشترک  اردوهای  این  در  کرد:  خاطرنشان 
را  خود  و  دارند  المپیک حضور  و  جهان  قهرمانان 
المپیک می کنند. جودوکاران ما  مهیای حضور در 
مصاف  به  رسمی  مبارزات  در  اینکه  جای  به  نیز 
حریفان بروند، در تمرین ها می توانند با آنها چندین 
خود  ضعف  و  قوت  نقاط  با  و  کنند  مبارزه  مرتبه 
به خوبی آشنا شوند.رودکی درباره ارزیابی خود از 
ازبکستانی تیم ملی  نحوه عملکرد نصرت سرمربی 
گفت: خدا را شکر او یک مربی باتجربه و بی حاشیه 
تیم  به  می تواند  جودو  امروز  شرایط  در  که  است 
باید  چگونه  می داند  خوبی  به  او  کند.  کمک  ملی 
با  دیگر  سوی  از  و  کند  صحبت  ورزشکارانش  با 
از  شکر  را  خدا  است.  هماهنگ  کاملا  فدراسیون 
به  او  و  ندارد  وجود  مشکلی  هیچ  نصرت  سمت 

درباره  است.وی  کارهایش  انجام  حال  در  خوبی 
علت برگزاری اردوی نفرات المپیکی جودو ایران در 
شهر چناران گفت: چناران جزو بهترین پایگاه های 
جودوی ایران که توانسته استعدادهای خوبی را به 
از سوی  کند محسوب می شود.  معرفی  رشته  این 
ایران  قهرمان جودوی  زادگاه جواد محجوب  دیگر 
و  تمرینی  محل  آنجا  در  اینکه  دلیل  به  و  است 
تصمیم  داشت  وجود  مناسبی  بدنسازی  امکانات 
را  خدا  کنیم.  برگزار  شهر  این  در  را  اردو  گرفتیم 
شکر بچه ها مشکل خاصی ندارند و به خوبی در حال 
درباره  ایران  سابق جودوی  هستند.قهرمان  تمرین 
نتیجه گیری سه جودوکار  نحوه  از  پیش بینی خود 
المپیکی ایران در ریو گفت: محجوب و مولایی در 
تورنمنت های بزرگ دنیا به مدال رسیده اند و مقابل 
به کسب پیروزی  حریفان قدرتمند خارجی موفق 
به  کسب  به  نزدیک  آن ها  من  اعتقاد  به  شده اند. 
برنامه ریزی و  به  ما  بزرگ  اما ضعف  مدال هستند 
عدم حمایت کافی بازمی گردد. به دلیل این حجم 
باعث  متاسفانه  فدراسیون،  در  تحولات  و  تغییر  از 
عدم حمایت کافی و بروز برخی حواشی برای جودو 
شده است. ضعف از طرف ما مسئولان بوده وگرنه 
می دهند.  انجام  خوبی  به  را  خود  کار  جودوکاران 
در  اسپانسر  کمک  به  توانستیم  مشکل  هزار  با  ما 
رقابت های کسب سهمیه المپیک حضور پیدا کنیم 

نیز به  اتفاق رخ نمی داد سهمیه های ما  این  و اگر 
خطر می افتاد. البته خدا را شکر با توجه به فرصت 
آرامش  شدیم  موفق  داشتیم  اختیار  در  که  کمی 
تمرین های تیم ملی حکمفرما کنیم و  بر  را  خوبی 
در چند تورنمنت خارجی نیز حضور موفقی داشته 
باشیم.رودکی درباره نحوه عملکرد گواری سرپرست 
جدید فدراسیون جودو خاطرنشان کرد: او به لحاظ 
با وزارت  شخصیتی فوق العاده آرام و در همه کارها 
ورزش و جوانان هماهنگ است. گواری آرامش خوبی 
را به جودو آورده و دیگر خبر چندانی از حواشی های 
گذشته نیست و آدم هایی که باعث وجود حاشیه برای 
ملی  تیم های  ندارند.مدیر  حضور  بودند  شده  جودو 
پایان درباره علت مصاحبه های خود علیه  جودو در 
رشید خدابخش سرپرست قبلی فدراسیون جودو و 
اینکه چرا رابطه وی با خدابخش به یکباره شکرآب 
شده است گفت: متاسفانه به یکباره همه چیز به هم 
ریخت. به هیچ وجه انتظار نداشتم برخی اتفاقات رخ 
بدهد. مقدار پولی که توسط اسپانسر قرار بود هزینه 
حقوق جودوکاران المپیکی و آسیایی شود، به خرید 
گوشی های تلفن همراه برای روسای هیات های استانی 
اختصاص یافت که در نهایت حراست وزارت ورزش 
با این موضوع برخورد و گوشی ها را ضبط کرد. این 
گونه مسائل باعث شد دیدگاه من نسبت به برخی 

افراد کاملا تغییر کند

دبیر فدراسیون تنیس بر این باور است که تیم 
ملی تنیس ایران شانس بالایی برای صعود به گروه 

دوم دیویس کاپ آسیا و اقیانوسیه دارد.
ایران  حضور  خصوص  در  کیمیایی  کامیار 
تنیس،  جهانی  فدراسیون  جهانی  کنگره  در 
تنیس  فدراسیون  رئیس  شایسته  داشت:  اظهار 
این کنگره شرکت داشت که حضور  کشورمان در 
ایران داشت. این  او دستاوردهای مثبتی هم برای 
دنیا  تنیس  روز  مسائل  بررسی  هدف  با  اجلاس 
برگزار شد. در این اجلاس از ایران به سبب فعالیت 

در رده سنی پایه تجلیل به عمل آمد. 

کشورهای  تمام  بین  در  ایران  داد:  ادامه  وی 
نوجوانان  مسابقات  برگزاری  میزبان  بیشترین  دنیا 
را در سال گذشته داشته و با تجهیز بیش از 700 
مورد  جهانی  فدراسیون  سوی  از  تنیس  مدرسه 
تقدیر قرار گرفت.دبیر فدراسیون تنیس با اشاره به 
تیر   21 گفت:  کاپ،  دیویس  سوم  گروه  مسابقات 
باید در تهران با 8 تیم برای راهیابی به گروه دوم 
آسیا و اقیانوسیه پیکار کنیم. این برای نخستین بار 
است که در گروه سوم دیویس کاپ 9 تیم حضور 

پیدا می کنند.
شناخت  خود  حریفان  از  اینکه  بیان  با  وی 

مطلوبی داریم، عنوان کرد: سوریه و لبنان بازیکنان 
مطرحی دارند و قطر هم از دو بازیکنان آمریکایی 
آغاز  از  زودتر  هفته  دو  تیم  این  که  می برد  بهره 
مسابقات به ایران می آیند، ضمن اینکه سایر تیم ها 
هم قدرتمند هستند و همه برای صعود به گروه 2 
به ایران می آیند.کیمیایی گفت: در صورت راهیابی 
ماه  آبان  اواسط  یعنی  بعد  ماه   4 باید   2 گروه  به 
از  یکی  که  برویم  حریفان  مصاف  به   2 گروه  در 
کاپ  دیویس   2 گروه  به  راهیابی  ما  اصلی  اهداف 
کاری  است.  آن  در  بقا  و سپس  اقیانوسیه  و  آسیا 
تنیس  فدراسیون  است.دبیر  شدنی  اما  دشوار  که 

شرایط تیم ملی را مناسب ارزیابی کرد و گفت: تیم 
برای حضور در مسابقات  ملی کشورمان هم اکنون 
فیوچرز رومانی در این کشور حضور دارد. بر اساس 
به  نسبت  بازیکنان  شرایط  تیم،  فنی  کادر  اعلام 
بالاتر  گروه  به  صعود  برای  اما  است  بهتر  گذشته 
باید بجنگیم.وی در پایان خاطرنشان کرد: خیلی به 
صعود خوش بین هستیم و شانس مان برای این کار 
بالای 80 درصد است اما تنیس ورزش سختی است 
اولین  برای  که  ورزشکاری  آن  حتی  فردی  هر  و 
این  در  نمی خواد  به دست می گیرد،   را  راکت  بار 

ورزش ببازد.

اما آیا مسئولین  المپیکی شدن کاراته به گوش می رسد  زمزمه 
اقدامات لازم برای حضور ورزشکاران ایرانی در المپیک را فراهم کرده 
اند؟حضور کاراته در المپیک بسیار قوی به نظر می رسد و به احتمال 
فراوان در المپیک 2020 شاهد حضور این رشته ورزشی خواهیم بود. 
رقابت  و  رویدادها  در  برای کشور  ارزشمندی  ایران مدال های  کاراته 
های مختلف کسب کرده است و در رقابت های آسیایی همواره کمک 
ایران  برای  توانسته مدال های خوبی  و  بوده است  ایران  حال کاروان 
کسب کند. بر اساس رزومه کاراته در رویدادهای مهم، امیدها برای 
کاراته کاها  اگر  البته  است،  بالا  المپیک  در  کاراته کاها  مدال  کسب 
بتوانند جواز حضور در رقابتها را کسب کنند.در رشته های رزمی مانند 
از طریق  المپیکی  انتخاب ورزشکاران  تکواندو، اصل کار در  و  جودو 
رنکینگ مورد نظر فدراسیون جهانی است. این امکان وجود دارد که 
فدراسیون جهانی کاراته نیز بر اساس رنکینگ مورد نظر نفرات حاضر 
در المپیک را انتخاب کند که اگر این اتفاق رخ دهد آیا کاراته کاهای 
رنکینگ  اعلام  باشند؟با  داشته  حضور  المپیک  در  می توانند  ایرانی 
کاراته وان 2016 از سوی  فدراسیون جهانی کاراته، تنها نام حمیده 
عباسعلی و ذبیح الله پورشیب در بین نفرات دوم وسوم رنکینگ قرار 
داشت و نامی از ایرانی ها در بین نفرات برتر دیده نمی شود و این در 

حالی است که عربستان از سال گذشته ارتقای خوبی در بین کاراته 
کاها داشته و در وزن 60- کیلوگرم توانسته در سال 2016 رتبه های 
اول و سوم را در اختیار بگیرد در حالی که در سال 2015 در رتبه 
های 21 و 25 قرار داشته اند.این نشان می دهد حتی کشوری مثل 
عربستان برنامه ریزی خود را برای حضور در المپیک آغاز کرده اما 
و  با هزینه شخصی خود  عباسعلی در سال 2016  ایران حمیده  در 
اسپانسر در رقابت های کاراته وان شرکت کرد و توانست خود را تا نفر 
دوم رده بندی ارتقا دهد.در حالی که حضور در رقابت های کاراته وان 
بسیار حائز اهمیت است برنامه فدراسیون کاراته برای ارتقاء رنکینگ 
کاراته کاهای کشور چیست و آیا گام های لازم را برای حضور ملی 
اینکه  یا  داشت  خواهد  بر  را  المپیکی  های  رقابت  در  ایرانی  پوشان 
باید از جیب  ارتقا رنکینگ  با هزینه های شخصی برای  ملی پوشان 
خود هزینه کند.البته قرار است در سال جاری و پیش از رقابت های 
جهانی اتریش، تیم ملی با هدف کسب آمادگی بیشتر، به رقابت های 
کاراته وان ترکیه و آلمان اعزام شود ولی آیا تیم ملی به طور مستمر 
ارتقای رنکینگ در رقابت های کاراته وان شرکت خواهد کرد  برای 
یا خیر؟ آیا فدراسیون برنامه بلند مدت خواهد داشت؟از آنجایی که 
فدراسیون کاراته با سرپرست هدایت می شود و این با توجه به اینکه 

نیز مشخص  انتخابات  زمان  و  رسیده  اتمام  به  نیز  مهلت سرپرستی 
خصوص  در  فدراسیون  های  برنامه  پرسیدن  برای  ها  سوال  نیست 
ارتقاء رنکینگ ملی پوشان بی پاسخ است.وزارت ورزش اعلام کرده 
بود که به دلیل بازیهای المپیک، انتخابات چند فدراسیون به پس از 
این بازیها موکول شده اما مشخص نیست چرا انتخابات کاراته که در 
المپیک ریو حضور ندارد، را برگزار نمی کنند. حدود هشت ماه است 
اما  می گذرد  کاراته  فدراسیون  قبلی  رئیس  سمندر  استعفای  از  که 

همچنان این رشته بی رئیس است.

سرپرستی  مسند  بر  همچنان  حالی  در  سعادتمند  احمد 
انتخابات  نامزدهای  فهرست  در  نامش  که  نشسته  اسکی  فدراسیون 
ریاست این فدراسیون وجود دارد و این موضوع برخلاف مواضع وزارت 
جاری  سال  اردیبهشت  دارد.26  قانونمداری  داعیه  که  است  ورزش 
اسامی 20 نامزد انتخابات ریاست فدراسیون اسکی اعلام شد که در 
به  طالبی  ناصر  استعفای  از  پس  که  سعادتمند  احمد  نام  آنها  بین 
عنوان سرپرست، سکان هدایت این فدراسیون را بر عهده گرفت نیز 
دیده می شد. سعادتمند در شرایطی برای حضور در انتخابات ریاست 
فدراسیون اسکی ثبت نام کرد که طبق عرف موجود، وی برای حضور 
در عرصه انتخابات باید از سمت خود استعفا کند اما با گذشت چند 
سرپرستی  مسند  بر  همچنان  سعادتمند  نامزدها،  نام  ثبت  از  هفته 
این تخلف آشکار در شرایطی در فدراسیون اسکی به  نشسته است. 
چشم می خورد که نمونه هایی از این دست در ورزش ایران بارها رخ 
چشم  به  تخلف  این  خیلی  که  است  همین  خاطر  به  شاید  و  داده 
نمی آید.نمونه این موضوع را در فدراسیون اتومبیلرانی شاهد بودیم، 
از  جایی که صیدانلو به عنوان سرپرست مشغول فعالیت بود و پس 
مدتی برای حضور در مجمع انتخابات این فدراسیون ثبت نام کرد. وی 
نیز به کارش ادامه داد و در فاصله یک ماه مانده به برگزاری مجمع 
زمانی  محدوده  همین  در  شد  گفته  و  کرد  اعلام  را  خود  استعفای 
چیدمان خاص خود را انجام داد و در نهایت هم در انتخابات پیروز شد 
و رای آورد.با وجود اینکه مسئولان وزارت ورزش تاکید داشته و دارند 

که نفر اول فدراسیون و کسی که کار را مسئولیت را در همان زمان 
برعهده دارد، در انتخابات حضور پیدا نکند اما در مواردی سرپرست 
یا روسای فدراسیون ها بدون اینکه استعفا کنند همزمان در انتخابات 
ثبت نام کرده و خود مجمع را برگزار و در پایان نیز به عنوان رئیس 
انتخاب شدند. نمونه هایی همچون انتخابات کشتی که رسول خادم در 
حالی که سرپرست این فدراسیون بود انتخابات را برگزار کرد و در این 
انتخابات پیروز شد. سید مهدی هاشمی در فدراسیون تیراندازی نیز 
ماه ها به عنوان سرپرست مدیریت این فدراسیون را بر عهده داشت و 
بدون اینکه استعفایی بدهد، مجمع را برگزار کرد و در پایان رای گیری 
ریاست این فدراسیون را برعهده گرفت. این در حالی است که حتی 
در بحث فدراسیون فوتبال که دست وزارت ورزش خیلی باز نیست، 

نصرالله سجادی بارها از لزوم انتخاب سرپرست برای برگزاری انتخابات 
در  آشکار،  تخلفات  این  مقابل  بود.در  کرده  صحبت  فدراسیون  این 
فدراسیون جودو به محض ثبت نام رشید خدابخش به عنوان نامزد 
تا از سمت سرپرستی  انتخاباتی وی را در شرایط استعفا قرار دادند 
تخلف  خدابخش  همکاری  ادامه  چراکه  برود،  کنار  جودو  فدراسیون 
بود. پس از استعفا هم سایت وزارت ورزش و جوانان که در خبری که 
بلافاصله آن را از روی خروجی خود برداشت، »سوءمدیریت« را دلیل 
استعفای وی اعلام کرد و نوشت: »سرپرست سابق فدراسیون جودو به 
دلیل سوء مدیریت مجبور به استعفا شد«. این کار در نوع خود بسیار 
عجیب  بود و شاید به همین دلیل هم ترجیح داده شد بلافاصله از 
روی سایت وزارت برداشته شد.حالا نمونه این موضوع را در فدراسیون 
اسکی شاهد هستیم. جایی که سرپرست فدراسیون برای ریاست ثبت 
نام کرده و در این مدت نیز احکام قابل توجهی را برای اعضای خانواده 
این موضوع در ذهن شکل  این جا  است. در  امضا رسانده  به  اسکی 
نیست  افراد  برخی  نفع  به  که  جایی  در  می تواند  قانون  که  می گیرد 
تغییر یا تفسیر شود، قانونی که حالا به صورت دوگانه با آن برخورد 
می شود.در این میان البته شنیده می شود که سعادتمند در انتخابات 
شرکت نمی کند. به همین دلیل اصراری برای بر استعفای او نیست 
که اگر این شنیده ها صحت داشته باشد این سؤال وجود دارد که چرا 
از حالا انصراف خود را از انتخابات اعلام نمی کند تا حداقل قانون به 

شکل صحیحی رعایت شود؟

دیبالا: یووه در سطح رئال و بارسا است
کرد  عنوان  یوونتوس  مهاجم  دیبالا،  پائولو 
که تیمش در سطح رئال مادرید و بارسلونا است و 
تنها بدشانسی مانع قهرمانی آنها در چمپیونزلیگ 
شده است. یووه در سری آ عملکرد بسیار خوبی 
داشته و در 5 سال گذشته، 5 قهرمانی به دست 
دو  در  همچنین  آلگری  شاگردان  است.  آورده 
سال اخیر دو قهرمانی در کوپا ایتالیا نیز به دست 
به  اند  نتوانسته  ولی در چمپیونزلیگ  اند  آورده 
رابطه  این  در  کنند.دیبالا  پیدا  دست  موفقیتی 
گفت:« یوونتوس تیم بزرگی است، درست مثل 
سال  دو  بارسلونا.  و  مونیخ  بایرن  مادرید،  رئال 
نزدیک  خیلی  چمپیونزلیگ  قهرمانی  به  پیش 
مقابل  ثانیه   30 خاطر  به  گذشته  فصل  بودیم. 
بودیم.«دیبالا  بدشانس  و  شدیم  حذف  بایرن 
من  گفت:«  یووه  به  آلوس  دنی  پیوستن  درباره 
همیشه بازی های بارسلونا را تماشا می کنم و به 
همین خاطر بازی های زیادی از آلوس دیده ام و 
این را به خاطر دارم که او پاس کاری های خیلی 
به  نسبت  عالی  درک  آنها  دارد.  مسی  با  خوبی 
یکدیگر دارند. دنی بازیکن بسیار تکنیکی است 
و کمک زیادی به دفاع و حمله ما خواهد کرد و 
امیدوارم به من کمک کند گل های زیادی بزنم.« 

 
دارمیان: 

بوفون دروازه بان بهتری از دخیا است
و  ایتالیا  ملی  تیم  مدافع  دارمیان،  متئو 
گلر  دخیا،  و  بوفون  مقایسه  در  منچستریونایتد 
ایتالیا را به گلر اسپانیایی ترجیح داد. تیم ملی 
روز دوشنبه دو تیم ایتالیا و اسپانیا مقابل یکدیگر 
قرار خواهند گرفت و دخیا و بوفون، روبروی هم 
به میدان می روند. دارمیان که با هر دو هم تیمی 
است، بوفون را به دخیا ترجیح می دهد.او گفت:« 
بهترین  از  یکی  که  دیوید  مقابل  کردن  بازی 
بخش  لذت  بسیار  است،  جهان  بان های  دروازه 
است. البته گل زدن به او بسیار سخت است ولی 
و  بوفون  داریم.  خوبی  خیلی  بان  دروازه  هم  ما 
هستند  جهان  بان های  دروازه  بهترین  از  دخیا 
فکر  ولی  دارد.  وجود  آنها  بین  شباهت هایی  و 
بان  دروازه  بهترین  بوفون  جیانلوئیجی  می کنم 
به عنوان یک مدافع، خیلی خوش  است.  تاریخ 

شانسم که کنار او بازی می کنم

 
پیشنهاد 120 میلیونی یونایتد 

برای پوگبا
روزنامه آ.اس مدعی شد که منسچتریونایتد 
باشگاه  با  را  پوگبا  پل  جذب  برای  مذاکرات 
یوونتوس آغاز کرده است.در حالی که بیانکونری 
ها بارها اعلام کرده اند که قصد فروش پوگبا را 
ندارند ولی منچستریونایتد همچنان روی هدف 
میلیون   120 پیشنهادی  آنها  است.  مصر  خود 
یورویی برای جذب پوگبا به یووه ارائه کرده اند 
و قصد دارند 25 میلیون یورو نیز به مینو رایولا،  
حقوق  کنند.همچنین  پرداخت  پوگبا  ایجنت 
سالانه 12 میلیون یورویی نیز برای جذب پوگبا 
قصد  مورینیو  ژوزه  است.  شده  گرفته  نظر  در 
دارد هافبک فرانسوی را به اولدترافورد که سال 
2012 آن را ترک کرد برگرداند. رقم بسیار بالای 
پیشنهاد یونایتد ممکن است یووه را به فروش او 
یونایتد،  پیشنهاد  قبول  صورت  در  کند.  ترقیب 
پوگبا به گران ترین بازیکن تاریخ تبدیل می شود.

 
شانس رئال برای جذب نیمار 

صفر درصد است
پدر نیمار آب پاکی روی دست باشگاه های 
خواهان پسرش از جمله رئال و پاری سن ژرمن 
ریخت.تمدید قرارداد نیمار با بارسلونا تبدیل به 
یک داستان طولانی شده که هنوز به سرانجامی 
باشگاه  شده  باعث  مساله  همین  است.  نرسیده 
برزیلی  ستاره  این  جذب  خواهان  زیادی  های 
در  اسپانیایی،  های  رسانه  ادعای  طبق  باشند. 
باشگاه  مسئولان  خصوص  به  اخیر  های  هفته 
متقاعد  برای  زیادی  تلاش  ژرمن  سن  پاری 
داده  خرج  به  بارسا  از  جدایی  به  نیمار  کردن 
ریبیرو(  نیمار)واگنر  وکلای  از  یکی  حتی  و  اند 
از تماس های رئال مادرید نیز خبر داد.پدر نیمار 
در مصاحبه خود با » Fox Brasil » در مورد 
آینده پسرش گفت:« صاحب اختیار نیمار باشگاه 
برای پسرم می  پیشنهادی که  بارسلوناست. هر 
باید مورد بررسی این باشگاه قرار بگیرد.  رسد، 
باشگاه های خواهان پسرم باید با بارسلونا بصورت 
مستقیم مذاکره کنند.ما نمی توانیم در مورد آینده 
او حرف بزنیم به خصوص که پسرم با بارسلونا دو 
سال دیگر نیز قرارداد دارد و می خواهد آن را به 
اتمام برساند. نیمار از حضور در بارسلونا خوشحال و 
راضی است؛ با این حال شایعات در مورد او فراوان 
ایم. ما نمی  این مساله عادت کرده  به  هستند و 
توانیم مانع شایعات و اخبار رسانه ها در مورد نیمار 
شویم. شانس رئال برای به خدمت گرفتن پسرم؟ 

معتقدم این احتمال صفر درصد است.«

 
شورله، گزینه جانشینی میخیتاریان

برای  خود  احتمال  آلمانی  رسانه های 
جایگزینی ستاره ارمنی دورتموند را مطرح کردند.
دورتموند  بروسیا  در  مخیتاریان  هنریک  آینده 
کماکان روشن نیست. چنانچه این ستاره ارمنی 
از زردپوشان جدا شود، نام آندره شورله در سطر 
برای  نظر گرفته شده  در  لیست جانشینان  اول 
او نوشته شده و گفته می شود حتی تماس هایی 
هم با او برقرار شده است.توماس توخل و آندره 
شورله مدت هاست همدیگر را می شناسند و چند 
سال در ماینس با هم کار کرده بودند؛ از همینرو 
این مربی شاگرد سابقش را گزینه مناسبی برای 
تیم  این  مدیران  از  و  دانسته  دورتموند  تقویت 
قراردادش  که  او  با  را  اولیه  تماس های  خواسته 
با وولفسبورگ تا سال 2019 اعتبار دارد برقرار 
مصرانه  منچستریونایتد  است  کنند.گفتنی 
و  است  مخیتاریان  گرفتن  خدمت  به  خواهان 
حاضر شده برای رضایت دادن دورتموندی ها رقم 

پیشنهادی خود را بالاتر نیز ببرد.

عباسپور: 
برای کسب بهترین ها به ریو می روم

ایران  پارالمپیکی  با کمان  تیراندازی  بانوی 
گفت: می خواهم با به دست آوردن بهترین نتایج 
زحمات  و  محبت  پاسخگوی  پارالمپیک،  در 
موفقیتم  برای  که  باشم  آنهایی  همه  و  خانواده 
تلاش کردند.سمیه عباسپور، بانوی ملی پوش تیم 
تیروکمان جانبازان و معلولین است که موفق شد 
از رقابت های جمهوری چک، اولین سهمیه رشته 
کامپوند بانوان را برای کاروان ایران در پارالمپیک 
مسابقات  این  درباره  بیاورد.وی  ارمغان  به  ریو 
گفت: رقابت های جمهوری چک آخرین فرصت 
کسب سهمیه برای کمانداران کشورهای مختلف 
کرده  شرکت  تعداد  پر  تیم ها  رو  این  از  و  بود 
مسابقات  بود.  حساس  بسیار  رقابت ها  و  بودند 
آسیایی تایلند به نسبت کم جمعیت تر بود و فقط 
نفرات طلایی شانس کسب سهمیه داشتند، اما 
مجوز  می توانستند  سوم  تا  اول  نفرات  چک  در 
حضور در پارالمپیک را به  دست آوردند.عباسپور 
جمهوری  مسابقات  در  حاضر  کمانداران  افزود: 
چک در اوج آمادگی بودند و از این رو رقابت ها 
استرس  و  می شد  برگزار  هم  به  نزدیک  بسیار 
کسب  برای  آخر  رقابت  در  بود.  حاکم  زیادی 
اینکه  با  و  را تحمل کردم  زیادی  سهمیه، فشار 
به ثبت رسانده  بالاتری  در تمرینات رکوردهای 
بودم اما در نهایت کار به آخرین لحظات رسید و 
تیر آخر سرنوشت را عوض کرد. هنگام پرتاپ تیر 
آخر با تمام وجود به خدا توکل کردم و خواستم 
رها  خدا  را  آخر  تیر  بگویم  باید  کند.  کمکم  تا 
به سهمیه  و  ببرم  را  آخر  دیدار  توانستم  و  کرد 

پارالمپیک دست پیدا کنم.

 
انتخابی تیم ملی کاراته به تاخیر افتاد

مسابقات انتخابی تیم ملی کاراته بزرگسالان 
برگزار  تاخیر  با  مردان  کومیته  بخش  در  ایران 
خواهد شد.مرحله پنجم اردوی آماده سازی تیم 
ملی کاراته ایران از هفتم تیرماه آغاز می شود و 
یک هفته ادامه خواهد داشت.کاراته کاها در این 
مرحله از اردو، تمرینات فنی و بدنسازی را زیر 
نظر کادر فنی دنبال خواهند کرد.همچنین قرار 
بود سومین مرحله رقابت های انتخابی تیم ملی 
روز هجدهم تیرماه برگزار شود که این رقابت ها 
انجام می شود. با چهار روز تاخیر )22 تیرماه( 
در پایان مسابقات انتخابی، هیچ کاراته کایی از 
اینکه  برای  و  شد  نخواهند  گذاشته  کنار  اردو 
رسمی  داوران  از  باشد  کمتر  اشتباهات  درصد 
فدراسیون و ویدئو چک استفاده خواهد شد.تیم 
ملی کاراته ایران خود را برای حضور در مسابقات 
قهرمانی بزرگسالان جهان که آبان ماه در اتریش 
برگزار می شود، آماده می کند.تیم ایران در ادامه 
برنامه های آماده سازی خود، اواسط شهریورماه 
استانبول  میزبانی  به  که  ترکیه  لیگ جهانی  در 

برگزار می شود، شرکت می کند.

 
یزدانی در رقابت های المپیک 

شرکت می کند
یک سایت روس در گزارشی اعلام کرد که 
رضا یزدانی ملقب به پلنگ جوییار در رقابت های 
ادامه  می کند.در  شرکت  برزیل   2016 المپیک 
با اشاره به اینکه یزدانی کشتی گیر  این گزارش 
تمرینات  حین  در  قبل  ماه  چند  که  ساله   31
دچار آسیب دیدگی شده بود، آمده است: » وی 
و  است  کرده  آغاز  را  خود  تمرینات  تازگی  به 
حضور وی یک موقعیت خوب برای کشتی ایران 
تیم  سرمربی  خادم  رسول  اعلام  به  بنا  و  است 
در  المپیک  از  پیش  باید  وی  آزاد  کشتی  ملی 
یک تورنمنت بین المللی شرکت کند.در پایان این 
گزارش نیز آمده است: یزدانی که سابقه حضور در 
دو المپیک را دارد، در المپیک 2012 لندن به دلیل 
آسیب دیدگی در دیدار نیمه نهایی مقابل حریف 

اوکراینی نتوانست صاحب مدالی شود.

 
المپیکی های پینگ پنگ انصراف دادند

الی   9 است  قرار  شمالی  کره  تورجهانی 
شود  می  برگزار  یانگ  پیونگ  در  تیرماه   13
و  )مدیر  ملی  های  تیم  کادر  درخواست  .طی 
سرمربی تیم ملی بزرگسالان( و موافقت مدیریت 
مطرح  جوانب  تمامی  بررسی  با  که  فدراسیون 
شده بود ، المپیکی های کشورمان از حضور در 
منصرف  یانگ  پیونگ  سری  چلنج  جهانی  تور 
این  طرح  ملی  های  تیم  فنی  کادر   . شدند 
از  موضوع را در راستای محافظت فنی و روانی 
ورزشکاران و به خصوص حفظ و ارتقای رنکینگ 
برای  ها  آن  شانس  افزایش  برای  ها  المپیکی 
المپیک  مسابقات  مناسب  سید  در  گرفتن  قرار 
ملی  های  تیم  .کادر  اند  کرده  اعلام  ریو 2016 
اعلام داشته که قهرمانان کشورمان با حضور در 
اردوی چین و تورهای جهانی ژاپن و کره جنوبی 
تا حدودی زیادی به اهداف فنی و رنکینگی خود 
رسیده و در شرایط جدید ایجاد شده در لیست 
به استناد تعدد حضور  یانگ  تور جهانی پیونگ 
ورزشکاران بدون رنکینگ در آن کشور ، شرکت 
در این مسابقات را در آستاته حضور در المپیک و 
احتمال لطمه به رنکینگ ، به صلاح ورزشکاران 
درخشش  به  توجه  با  است  دانند.گفتنی  نمی 
نسبی و پیش بینی ارتقای رنکینگ نوشاد و نیما 
ندا شهسواری و  ثابت  عالمیان و وضعیت نسبتاً 
از طرفی حضور تعداد زیادی از ورزشکاران بدون 
 ، مسابقات  این  در  چینی  و  ای  کره  رنکینگ 
خطر افت رنکینگ در آستانه حضور در المپیک 
  . کند  می  تهدید  را  کشورمان  ورزشکاران   ،
به   2016 ریو  المپیک  در  کشورمان  نمایندگان 
محض بازگشت به کشورمان و پس از چند روز 
استراحت و دیدار با خانواده ، در اردوی داخلی 
کره  ورزشکاران  حضور  با  که  دوستی  و  صلح 
شمالی و کره جنوبی و متصل به اعزام برگزار می 
شوند حضور خواهند یافت تا با امادگی حداکثری 
ریو محل  عازم  مرداد  تاریخ 9  در  فنی  و  روانی 
پینگ  .مسابقات  شوند   2016 المپیک  برگزاری 
پنگ المپیک از 16 مرداد و با حضور برترین های 

قاره ها و مناطق مختلف جهان آغاز می شود .
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